





# 凡惠顧外賣自取滿\$100, 可享9折優惠 (以單一收據計算)

Enjoy 10% discount for single takeaway order upon purchase of HK\$100 or above

#### 店舖地址

(荃灣分店)

新界荃灣荃新天地1期G23號舖

(馬鞍山分店)

新界沙田馬鞍山新港城中心2樓2E-83號舖

(調景嶺分店)

新界將軍澳調景嶺景嶺路8號都會駅商場R03&27號舖 (將軍澳分店)

將軍澳唐德街1號將軍澳廣場1樓21至23號舖

## 條款及細則:

- 1. 優惠期至2018年10月31日。
- 2. 此券適用全線分店。
- 3. 此券不可與其他優惠同時使用。
- 4. 此券只限使用一次,每次惠顧只可使用優惠券一張。
- 5. 此券不能兌換現金及不設找贖·並必須於付款前 出示此券。
- 6. 此券凡經塗污或損毀恕不接受。
- 7. 此券如有遺失或損毀,恕不補發。
- 8. 如有任何爭議·「泰巷」保留一切修改之權利而 不會作出任何通知。
- 9. 此優惠由「泰巷」直接提供並為客戶與其之交易。 銀聯金融有限公司或其連繫集團毋須承擔與「泰巷」 之產品質素、服務及此優惠相關的任何法律責任。

#### **Address**

Shop G23, CityWalk 1, Tsuen Wan

Shop No. 2E-83 on Level 2, Sunshine City Plaza, Ma On Shan

Shop R03&27, Level 2, Metro Town Shopping Mall, 8 King Ling Road, Tseung Kwan O

Shop No 1-021, 1-022 & 1-023, Level 1, Commercial Portion of Tsueng Kwan O Plaza, 1 Tong Tak Street, Tseung Kwan O

## **Terms and Conditions:**

- 1. The Offer is valid till 31 October, 2018.
- 2. This coupon is available for all shops.
- 3. This coupon cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts.
- This coupon is valid for one-time purchase only.
  Only one coupon can be used per transaction.
- 5. This coupon is not exchangeable for cash and no change is given, and it must be presented before purchase.
- This coupon is invalid if any change or damage is made.
- This coupon cannot be reissued if lost or damaged.
- 8. In case of any disputes, the decision of Grand Avenue Thai Café shall be final.
- 9. The above privilege offer is directly provided by Grand Avenue Thai Café and is between it and the customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no obligation or liability in connection with the product quality, services and this promotional offer by Grand Avenue Thai Café.